
 

Referat 01 – Bestyrelsesmøde afd. 105. 
 

 

Tilstede Susanne, Else og Inga 

 

Affaldscontainerne 

Vi har nu fået nye containerer til hver opgang. 

Renovationsarbejderne skal bruge den 1. mdr. til indkøring. 

Derefter skal Tommy kontaktes, hvis de står ved et forkert husnr. 

 

Økonomi 

Der er afsat kr. 15.000 for året 2022, der skal dække kontorartikler, anskaffelse af 

printer, bestyrelsesmøder og fester. Hvis beløbet skal ændres, tages det op på 

beboermødet i efteråret 2022. 

 

Eventuelt 

Julefesten gik rigtig godt. Alle har givet udtryk for tilfredshed og glæde. 

 

Alle punkter fra afdelingsmødet er under opstart. 

 

Referent Inga Pedersen 


